
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 27
Týneček

Č. 4 / 2023 11. 04. 2023 / 16:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: PaedDr. Jiří Hepnárek, Alena Michalíková, Ing. František Malina, Marie Letochová, Bc.
Radek Kubíček MBA, Renata Hlobilová, Jana Ambrožová, Bc. Pavel Kyncl

Omluveni: Ing. Jan Jelének

Hosté: Marek Linhart- zástupce MP Olomouc
Obyvatelé  Městské části Týneček 
Zástupci TJ Sokol Týneček 

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Schválení programu
1. Zahájení
 
2. Vystoupení zástupců MPO, PČR
 
3.  Situace v KMČ a jednání o návrhu odvolání předsedy KMČ
 
4.  Kontrola stávajících požadavků a minulých zápisů
 
5. Projednávané záležitosti
 
6. Vyjádření komise k žádostem odborů.
 
7. Nové požadavky 
 
8. Obecné informace

Usnesení:
Na základě žádosti členů KMČ se nadpoloviční většina členů usnesla na požadavku zařazení číslo 3 do
programu jednání KMČ. 

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Zvýšení dohledu a monitoringu v KMČ z důvodu vykrádání nemovitostí v Týnečku
Na základě přijatých podnětů ze strany občanů, k událostem vykradení nemovitostí v naší městské části,
žádáme občany o pozornost k zabezpečení jejich objektů. V naší městské části se pohybují v dopoledních i
odpoledních hodinách podezřelé osoby, které zvoní na obyvatele a nabízejí buď služby výměny okapů, nebo se
představují jako revize služeb elektroměrů, plynoměrů. Žádáme o zvýšený monitoring ze strany Městské Policie
v celé Městské části po dobu režimu 24/7. 

3 Vystoupení hostů

3.1 Situace v KMČ a jednání o návrhu odvolání předsedy KMČ
Členové KMČ se zabývali záležitostmi fungování KMČ. Veřejně byly projednány argumenty v čem pochybil
předseda a ačkoliv byl na pracovním jednání dne 23.2.2023 vyzván, aby dal věci do pořádku, následně pak na
jednání KMČ dne 9.3.2023 a pak také opětovně dne 11.4.2023, tak na názory a podněty ze strany kolegů KMČ



nereflektoval.  Z důvodu nezpůsobilosti řádně zastávat funkci předsedy KMĆ, byl vyzván k rezignaci, kterou
ovšem nepřijal. Vedení města bylo informováno o této situaci a bylo doporučeno, aby tato věc byla projednána
veřejně v rámci jednání KMČ. 
Vystoupení hostů: 
P. Kroča -  Položil dotaz, proč předseda nadále i přes nedůvěru členů KMČ a občanů Týnečka zůstává ve
funkci. Dotaz byl položený 6x až poté se předseda vyjádřil, že má podporu primátora města Olomouce Mgr.
Źbánka a že s ním dojednal investiční akce a záměry v Týnečku pro rok 2022 až 2026. Z tohoto důvodu nehodlá
rezignovat, jelikož cítí podporu ze strany města Olomouce. 
Pí. Kynclová - Taktéž vyzvala předsedu k rezignaci, jelikož si pamatuje na jeho předvolební agitaci a příslibem
pomoci investičních prostředků pro lokalitu Chaloupky. Zeptala se také, co se za období od listopadu 2022
změnilo, že již nejeví zájem o tuto problematiku Chaloupek a jiných záležitostí a podnětů ze strany občanů.  
Pí. Kořálková - argumentovala vůči předsedovi, zastrašovaním občanů v případě jeho nepodpory v setrvání
funkci předsedy, jeho nezájmem o dění  v KMČ a blokování veškerých aktivit, které by mohli zlepšit společenský
život v Týnečku včetně meziliských vztahů, které úmyslně nabourává. 
P. Ing. Roman Zapletal - předseda TJ Sokol Týneček, vznesl dotaz, proč není k dnešnímu dni uzavřená dohoda
o společenském využívání tělcovičny Klubem seniorů, KMČ a jinými zájmovými spolky. Zároveň připomněl, že
veřejné projednávání se konalo dne 13.12.2022 v této události a do dnešního dne, není tato dohoda uzavřená,
ačkoliv se nadpoliviční počet členů KMČ elektronicky ( e-mailem) vyjdářila, že návrhy ze strany TJ Sokol
Týneček akceptuje.  Následně předseda řekl, že on má rozhodovací pravomoc a že si jednání k této situaci
povede sám na městě Olomouc. 
 

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Navýšení počtu odpadních nádob na bioodpad - Předáno
2. Přemístění kontejnerů na textil a hračky z ulice Šternberská - Předáno
3. Havarijní stav- díry u Seritech , oprava poklopu - Před uzavřením
Starší požadavky
Zápis č. 12/2022 ze dne 01. 12. 2022: Výsadba stromů - V realizaci
Zápis č. 12/2022 ze dne 01. 12. 2022: Doplnění mobiliáře v městské části - V realizaci
Zápis č. 1/2023 ze dne 09. 01. 2023: Řešení bezpečnostní situace - Horní Šternberská - Před uzavřením
Zápis č. 1/2023 ze dne 09. 01. 2023: Technické služby města Olomouce - V realizaci
Zápis č. 1/2023 ze dne 09. 01. 2023: Nefunkční místní rozhlas - Před uzavřením
Zápis č. 2/2023 ze dne 13. 02. 2023: Sáčky a odpadkové koše na psí extrementy - Předáno
Zápis č. 2/2023 ze dne 13. 02. 2023: Oprava kapličky v Týnečku - Předáno
Zápis č. 2/2023 ze dne 13. 02. 2023: Kontejner na drobné elektrospotřebiče - Předáno
Zápis č. 2/2023 ze dne 13. 02. 2023: Zřízení pracovní skupiny pro lokalitu Chaloupky - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

5.1 Medializace situace v KMČ a odvolání předsedy KMČ
Ćlen KMČ p.  Radek Kubíček seznámil přítomné s nevyhovující stavem v komisi, která nemůže řádně  a 
konstruktivně jednat a rozhodovat. Zároveň informoval o projednávání odvolání předsedy Hepnárka na Radě
města Olomouce, kde nám informace o výsledku poskytl náměstěk Mgr. Viktor Tichák, PhD. Ten informoval, že
situace se bude řešit a nyní je tato záležitost v kompetenci pana primátora Žbánka. 
Důvodem nespokojenosti členů KMČ u předsedy pana Hepnárka při výkonu funkce je neplnění povinnosti
předsedy a neinformovanost o dění v KMČ.  Pan předseda byl členy komise několikrát vyzván k rezignaci na
funkci předsedy a  toto bylo také většinou členů odsouhlaseno.  Předseda  svými osobními  zájmy, ignoruje
problémy, které nejsou podle jeho představ, odkládá je a neřeší je, využívá zákulisních jednání bez vědomí
členů KMČ a chodí nepřipravený na jednání KMČ, ačkoliv ze strany města Olomouce je řada podnětů a úkolů
ke zpracování. 
V diskuzi měli také přítomní občané připomínky k jednání předsedy a někteří ho rovněž vyzvali k rezignaci. Dále
se KMČ se zabývala vyjádřením předsedy KMČ do medií k situaci v Týnečku. Někteří členové, jenž byly osočeni
se ohradili proti vyjádření předsedy Hepnárka, že je jejich členství v KMČ osobním zájmem, který zneužívají ve
vlastní prospěcjh a vyzvali ho, aby příště jeho vyjádření odpovídalo skutečnostem a událostem, které se řeší v
rámci KMČ. 

5.2 Schválení příspěvku pro TJ Sokol Týneček na akci Pálení čarodějnic
Člen KMČ p. Radek Kubíček navrhnul příspěvek ve výši 5.000,- Kč na akci pro TJ Sokol Týneček na akci Pálení
čarodějnic, která se koná dne 29.4.2023 od 15.00 hod na hřišti TJ Sokol Týneček. Všichni členové KMČ se
vyjádřili pro tuto finanční podporu. Distribuce pozvánek obyvatelům již proběhla a KMČ zařídí vyhlášení akce v
místním rozhlase. 

Usnesení:
KMČ se vyjádřila pro finanční podporu pro TJ Sokol Týneček ve výši 5.000,- Kč na akci Pálení Čarodějnic. 

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0



5.3 Úklid na hřišti TJ Sokol Týneček a údržba zeleně
KMČ se zabývala podněty ze strany občanů,  nepořádkem na hřišti na TJ Sokol Týneček, kde je potřeba zajistit
pravidelný svoz odpadů a odpadkových košů, na betonovém povrchu byly nalezeny střepy skla. Předseda TJ
Sokol Týneček dle dohody zajistí úklid těchto prostor dle finančních možností TJ Sokol Týneček a pravidelnou
údržbu zeleně, jelikož jsou zde umístěny herní prvky, popřípadě odstranění náletových dřevin. Dohoda s KMČ je
také na společné akci Uklidéme Týneček, termín bude stanovený v průběhu roku. 

5.4 Požadavek na účast vedení města Olomouce na jednání KMČ dne 2.5.2023
Na základě nestabilní situace v KMČ, žádáme zástupce členů vedení města Olomouce, zastupitelé o účast na
jednání KMČ, která se uskuteční dne 2.5.20023 od 17.30 v tělocvičně MŠ Týneček. 

5.5 Preventivní činnost v krizových situacích
Žádáme o revizi hydrantové soustavy v Týnečku (po negativní zkušenosti hasičského sboru ve Chválkovicích)

5.6 Podpora veřejné sbírky na vyhořelou nemovitost ve Chvalkovicích
KMČ podpořila zveřejnění akce na úřední desce k akci konání veřejné sbírky na podporu rodiny Hanusových,
které postihl rozsáhlý požár ve Chvalkovicích. Informace k veřejné sbírce budou vyvěšeny v nejblizších dnech. 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Pravidelný svoz odpadků Technické služby města Olomouce

Žádáme o pravidelné vyvážení odpadkových košů v prostorách hřiště TJ Sokol Týneček, popřípadě stanovení
harmonogramu svozu tohoto odpadu v roce 2023. 

2 Revizi hydrantové soustavy v Týnečku

Źádáme o revizi hydrantové soustavy v Týnečku (po negativní zkušenosti hasičského sboru,  Ve Chválkovicích)

8 Obecné informace

8.1 Informace o výlukovém autobusovém jízdním řádu
Přítomní občané byli informováni o výlukovém jízdním řádu spojů hromadné dopravy, informace jsou vyvěšeny
na vývěskách KMČ.

8.2 Pozvánka na květnové jednání KMČ
Další jednání KMČ se uskuteční v úterý dne 2.5.2023 ve 17.30 v tělocvičně MŠ Týneček. 

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 4 / 2023

Datum schválení zápisu: 24. 04. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
PaedDr. Jiří Hepnárek

Zapsal/a:
PaedDr. Jiří Hepnárek

Ověřil/a:
Bc. Radek Kubíček MBA


